

**INVITATION TO OPEN TENDER  
THE MENTOR INITIATIVE**

**Reference number:** SYR /Amuda / MED/ 0861

**Bid opening date:** 28\9\2022

**Bid submission deadline:** 29\9\2022

**Bid to be Submitted:**

To be delivered in a sealed envelope to THE MENTOR INITIATIVE NE SYRIA OFFICES  
Address: Amuda, Al-Fawtoor Street, next to Dari Hospital and opposite Shwish Laboratory  
Or Ar-Raqqa, Al Mishlab Neighborhood, the main road.

**1.0 ORGANIZATION PROFILE:**

The MENTOR Initiative is an international non-governmental organization, providing humanitarian and healthcare aid to those suffering from leishmaniasis disease in order to help them reduce their suffering through medical and prevention programs. In order to acquire more information about our organization please visit our website at <https://thementorinitiative.org/>.

**2.0 SUBJECT OF TENDER:**

In accordance with the item specified in the table below, MENTOR invites all qualified/potential Suppliers in NE Syria to submit bid **in sealed tamper-proof envelopes** to the address specified above.

NO#	Item description	Unit	Quantity
1	Syringe 5cc	Piece	85,800
2	Syringe 3cc	Piece	11,880
3	Syringe 1cc	Piece	370,000
4	Gloves	Box	2,112
5	Cotton Rolls each roll contains 1 K of cotton	Roll	3,300
6	Povidone 10% 1L	Bottle	782
7	Gauze Compress non-sterile, 7.5x7.5cm (100 pieces per pack)	Box	198
8	Cold boxes - electric cold box 30L 12V	Piece	4
9	Plastic sharps box, capacity 16L	Piece	26
10	Giemsa stain (500mL)	Bottle	69
11	Buffered water (1L)	Bottle	83
12	Methanol (2.5L)	Bottle	73
13	Microscope slides - each box containing 50 pieces	Box	65
14	Scalpel blades size 12, each box containing 100 blades	Box	50
15	Immersion oil (100mL)	Bottle	63
16	Staining jars	Piece	10

**دعوة للمشاركة في مناقصة  
مبادرة منتور**

الرقم المرجعي: SYR / Amuda/ MED/ 0861

آخر موعد لتسليم العروض: 2022\9\28

تاريخ فض العروض: 2022\9\29

تسليم العروض:

تسلم في ظرف مغلق لمكاتب مبادرة MENTOR في شمال شرق سوريا  
العنوان: عامودا, شارع الفاتورة, جانب مشفى داري ومقابل مخبر شويش  
او مكتب الرقة, حي المثلب, الطريق العام

**1.0 تعريف المنظمة:**

مبادرة MENTOR هي منظمة دولية غير حكومية, تقدم المساعدات الإنسانية والرعاية الصحية للذين يعانون من داء اللشمانيا من أجل مساعدتهم والتقليل من المعاناة خلال البرامج الطبية والوقائية. للمزيد من المعلومات حول منظمتنا يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني على: <https://thementorinitiative.org/>.

**2.0 موضوع المناقصة:**

وفقاً للمواصفات المحددة في الجدول ادناه فإن منظمة MENTOR تدعو كل المزودين المؤهلين / المحتملين في شمال شرق سوريا بالمشاركة بتقديم العروض بالظرف المغلق والمختوم على العناوين الموضحة في الاعلى

الرقم #	وصف المادة	الوحدة	الكمية
1	حقنة 5 سس	قطعة	85,800
2	حقنة 3 سس	قطعة	11,880
3	حقنة 1 سس	قطعة	370,000
4	قفازات طبية	علبة	2,112
5	قطن رول كل رول 1 كغ	رول	3,300
6	بوفيدون 10% - 1 لتر	عبوة	782
7	شاش ضاغط غير معقم ، 7.5 × 7.5 سم (100 قطعة في كل عبوة)	علبة	198
8	صندوق تبريد كهربائي 30 لتر 12 فولت	قطعة	4
9	علبة أدوات حادة بلاستيكية, سعة 16 لتر	قطعة	26
10	صبغة جيمزا - 500مل	عبوة	69
11	ماء مقطر عبوة 1 لتر	عبوة	83
12	ميثانول - عبوة 2.5 لتر	عبوة	73
13	شرائح مجهرية - كل صندوق يحتوي على 50 قطعة	علبة	65
14	ريشة مشرط مقاس 12 كل علبة تحتوي على 100 ريشة	علبة	50
15	زيت ارز - 100مل في العبوة	عبوة	63
16	كاسات ميجر	قطعة	10

17	Face-masks each box contain 50 PCS	Box	297
18	Alcohol-Based Hand Sanitizer (1L)	Bottle	415
19	IR thermometer	Piece	5
20	Microscope :working on battery:x,10X,40X (spring),100X( spring,oil) Stage: Double Layer Mechanical Stage Siz:140X140mm,Moving Range 75X45mmViewing head: Sliding Binocular Head, inclined at 45°, 360° rotatable Condenser: N.A=1.25 Abbe Condenser & iris Diaphragm&Filter Eyepiece :Wide Field Eyepiece WF10X(WF16X optional) Focusing :Coaxial Coarse and Fine Adjustment,Focusing Range 30mm,Focusing Interval 0.002mm	Piece	1
21	Sterile Gauze Swabs 7.5*7.5 cm (each box contain 100 pcs)	Box	132

17	كمادات طبية-كل علبه تحتوي على 50 قطعة	علبة	297
18	معقم كحولي لليدين-عبوة 1 لتر	عبوة	415
19	فرد ميزان حرارة	قطعة	5
20	مجاهر تعمل على البطارية : x، X 10، X40 (زنيكري)، X100 (زنيكري، زيت) طبقة مزدوجة الميكانيكية حجم 140mm X140mm نطاق الحركة X45mm75، رأس الرؤية: رأس مجهر منزلق، مانل بزاوية 45 درجة، 360 درجة قابل للدوران المكثف: NA = 1.25 Abbe Condenser & iris diaphragm & Filter Eyepice: Wide Field Eyepiece WF10X (اختياري) WF16X التركيز: محوري خشن وضبط دقيق، نطاق تركيز 30 مم، فاصل تركيز 0.002	قطعة	1
21	شاش معقم 7.5 * 7.5 سم (كل صندوق يحتوي على 100 قطعة)	علبة	132

### 3.0 BID VALIDITY

The bid should be valid **for minimum 2 months** from the bid submission date.

The expiry date of list items should be at least beyond (31 August 2023)

**Please make sure to provide the following information on your bid:**

- ✓ Date of bid submission
- ✓ Stamp, signature
- ✓ Currency (USD, Euro, SYP)
- ✓ VAT rate (specify if it is subject to tax exemption)
- ✓ Delivery lead time
- ✓ Delivery location
- ✓ Payment terms
- ✓ Bid validity period (minimum 2 months)
- ✓ Provide the offer with a Resume for the company
- ✓ Transportation fees if found, to be added to the total price
- ✓ Attach a live sample of the syringes (Item 1,2,3) shown above to show their quality, and pictorial samples for the rest of the materials, while ensuring that the image is clear.

### 4.0 PAYMENT TERMS:

MENTOR intends to award a firm-fixed-price purchase order as a result of this RFQ with payment terms being once or on several payments. If this is not possible, please quote your best payment terms.

### 5.0 RESPONSE DEADLINE:

**Until (16.30 hrs 28/9/2022)** Bids received after the stated deadline will be considered invalid.

### 3.0 صلاحية العرض:

يجب ان تكون صلاحية العرض **على الاقل 2 أشهر** من تاريخ تقديم العرض يجب أن يكون تاريخ انتهاء صلاحية المواد المجدولة بعد (31 آب 2023) على الأقل

يرجى التأكد من ذكر وتزويد المعلومات التالية في عرضك:

- ✓ تاريخ تقديم العرض
- ✓ الختم و التوقيع
- ✓ العملة (دولار، يورو أو الليرة السورية)
- ✓ معدل الضريبة المضافة (يرجى تحديد ما إذا كان يخضع للإعفاء الضريبي)
- ✓ مهلة التسليم
- ✓ موقع التسليم
- ✓ شروط الدفع
- ✓ مدة صلاحية العرض (على الاقل 2 أشهر)
- ✓ تزويد العرض بسجل تجاري للشركة
- ✓ أجرة النقل ان وجد تضاف للسعر الإجمالي في ورقة عرض الاسعار
- ✓ ارفاق عينات حية للسرغيات (المادة 1,2,3) المبينة اعلاه لبيان جودتها و عينات مصورة لبقية المواد مع الحرص على وضوح الصورة.

### 4.0 شروط الدفع:

MENTOR تنوي ان تمنح عقد شراء بسعر ثابت كنتيجة لهذا العرض حيث يكون الدفع بشكل دفعة واحد او عدة دفعات, إذا لم يكن ذلك ممكناً, فيرجى ذكر أفضل شروط الدفع الخاصة بك.

### 5.0 موعد النهائي للاستقبال:

**حتى الساعة 4.30 بالتوقيت المحلي 2022\9\28**, العروض التي تسلم بعد الموعد النهائي المعلن تعتبر غير صالحة.

## 6.0 SOURCE SELECTION CRITERIA:

Based on the Lowest Price Technically Acceptable Source Selection Process, award will be made to the Bidder submitting the lowest evaluated price that meets or exceeds the technical acceptability standards while respecting determined delivery timelines.

## 7.0 TERMS AND CONDITIONS:

Issuance of this RFQ does not constitute an award commitment on the part of the MENTOR, nor does it commit Mentor to pay for costs incurred during the preparation and submission of a bid. Mentor may contact bidders to confirm contact person, address, bid amount and to confirm that the bid was submitted for this solicitation. Bidders must provide full, accurate and complete information as required by this solicitation.

## 8.0 RIGHT TO SELECT/REJECT:

MENTOR reserves the right to select and negotiate with those firms it determines, in its sole discretion, to be qualified for competitive proposals and to terminate negotiations without incurring any liability. MENTOR also reserves the right to reject any or all proposals received without explanation.

## 9.0 Calculation Mistakes:

Bids submitted by interested bidders will be checked for any arithmetical errors in computation and summation. Errors will be corrected by the evaluation committee as follow:

Where there is a discrepancy between a unit price and the total amount derived from the multiplication of the unit price and the quantity, the unit price as quoted will be the price considered. Amounts corrected in this way will be binding on the bidder. If the bidder does not accept them, the bid will be rejected.

## 10.0 BID SUBMISSION INSTRUCTION:

- (1) Bid may be submitted on Bidder's letterhead and signed/stamped by the authorized company officer.
- (2) Bid must be submitted in sealed tamper proof envelope to address: Amuda, Al-Fawtoor Street, next to Dari Hospital and opposite Shwish Laboratory Or Ar-Raqqa, Al Mishlab Neighborhood, the main rood. together with the all licenses and competence certificates belong to the bidder.
- (3) Bid must be submitted before the response deadline (28/9/2022), bids received after this time will be considered invalid.
- (4) All related licenses belong to firm submitted +A copy of the company owner ID card along with the bid.
- (5) applying for the open tenders should in hard copy and deliver it to MENTOR's mentioned Addresses.

## 6.0 معايير اختيار المصدر:

تعتمد عملية اختيار المصدر على ادنى سعر مقبول تقنياً، تمنح المناقصة للمزود الذي يقدم أدنى سعر والذي يحقق جميع معايير القبول التقنية مع الأخذ بعين الاعتبار مهلة التسليم المحددة.

## 7.0 الشروط والأحكام:

لا يفرض اصدار ورقة عرض السعر هذه على MENTOR أي تعويض كما أنه لا يلزم MENTOR بدفع التكاليف المتكبدة أثناء إعداد وتقديم العرض السعر، قد تقوم MENTOR بالتواصل مع المزودين للتأكد من هوية الشخص، العنوان، كمية العرض، وللتأكد من أن العرض قد تم تقديمه لهذه المناقصة، يجب على المزودين تقديم معلومات كاملة و دقيقة على النحو المطلوب للمناقصة.

## 8.0 الحق في الاختيار و الرفض:

تحتفظ MENTOR بحقها في الاختيار والتفاوض مع تلك الشركات التي تحددها ، وفقاً لتقديرها الخاص ، لتكون مؤهلة للحصول على مقترحات تنافسية وإنهاء المفاوضات دون تكبد أي مسؤولية. يحتفظ MENTOR أيضاً بالحق في رفض جميع المقترحات الواردة دون توضيح.

## 9.0 الأخطاء الحسابية:

سيتم فحص العطاءات المقدمة من قبل المزودين المحتملين المهتمين بالعطاء بحثاً عن أي أخطاء في عمليات الحساب والجمع. يتم تصحيح الأخطاء من قبل لجنة التقويم على النحو التالي:

في حالة وجود تباين بين سعر الوحدة والمبلغ الإجمالي الناتج عن جداء سعر الوحدة بالكمية ، فإن سعر الوحدة كما هو مسعر سيكون هو السعر المعتمد. المبالغ المصححة بهذه الطريقة ستكون ملزمة لمقدم العطاء. في حال عدم قبولها من المزود فسيتم رفض العطاء كاملاً.

## 10.0 تعليمات تقديم العروض:

- (1) يجوز تقديم العرض على ترويسة المزود بشرط ان تكون موقعة / مختومة من قبل مسؤول الشركة المخول.
- (2) يجب تقديم العرض في الظرف المغلق و المختوم إلى العنوان التالي: (عامودا، شارع الفاتورة، جانب مشفى داري ومقابل مخبر شويش) او مكتب الرقة، حي المشلب، الطريق العام بالإضافة إلى جميع التراخيص و شهادات الكفاءة التي تخص الشركة أو المزود.
- (3) يجب تقديم العرض قبل الموعد النهائي ( الساعة 04:30 بالتوقيت المحلي بتاريخ 2022/9/28) العروض التي تسلم بعد الموعد النهائي المعلن قد تعتبر غير صالحة.
- (4) تقديم جميع التراخيص التي تخص الشركة مقدمة العرض +نسخة من هوية مالك الشركة مع ورقة عرض السعر.
- (5) التقديم على المناقصة يجب ان تكون حصراً ورقياً وتسلم باليد لمكتب منظمة منتور على العناوين الواردة اعلاه.